
 
 

                                       親愛的好市多會員您好:                                                                               108 年 7 月 2 日 

根據好市多購買記錄，您在2019/04/12至2019/07/01這段期間，於好市多購買之 

 #115607納妥蔓越莓速崩錠，因印刷作業疏失，導致部分中文字無法判讀，並不影響產品 

品質安全，敬請安心食用。 

若您手上持有此印刷錯誤的商品，仍希望辦理退貨，請攜帶會員卡及商品至鄰近的好市多 

賣場辦理退貨。若有任何疑問，請洽台灣好市多線上購物客服中心02-7705-9688 (週一~週日 
09:30-21:30) 
我們由衷的為此次商品印刷錯誤造成各位會員的不便向您致歉，並再次感謝您的支持與愛護。 

 
 

Dear Valued Costco members, 

Costco's records indicate that you have purchased #115607 Natrol Cranberry Fast Dissolve 

during 2019/04/12 to 2019/07/01. Due to label printing error, we have discovered some 

Chinese characters can’t be recognized; however, it does not affect the quality of the product. 

If you purchased the misprinted product and want to have a refund, please bring your 

membership card and product to the nearest Costco warehouse for assistance. If you have any 

questions, please contact Costco Online Call Center at 886-2-7705-9688. (Mon.-Sun. 09:30- 

21:30) 

We apologize for any inconvenience caused. Thank you for your support. 

Natrol LLC 
 

International Division for Natrol LLC 

                   亂碼的標籤(Error Label) 正確的標籤(Correct Label) 

  

  


